
                                                                         Zápisnica 

zo zasadnutia  Obecného zastupiteľstva 

v Bohdanovciach nad Trnavou konaného 31. marca  2023 

_______________________________________________________________________________________ 

 

Prítomní poslanci: Miroslav Sučák, Mgr. Juraj Janček, PhD., Bc. Monika Kovárová, Miroslav  

                           Nádaský, Ivan Palšovič, Ing. Tomáš Doboš, JUDr. Andrej Adamec, Jozef Kozoň - 8 
 

Neprítomní poslanci: Peter Mračka – 1. 

 

Program rokovania /návrh/: 

1. Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva a schválenie programu rokovania 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

3. Kontrola plnenia prijatých uznesení z predchádzajúceho zasadnutia OZ, interpelácie poslancov 

4. Pripomienky a dopyty obyvateľov obce 

5. Rozpočtové opatrenia obce Bohdanovce nad Trnavou č. 2/2023 a č. 3/2023 

6. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ č. 1/2023 

7. Zápisnice zo zasadnutí komisií pri OZ a iné 

8. Žiadosti a rôzne 

9. Informácie starostu obce 

10. Diskusia 

11. Ukončenie zasadnutia OZ, záver 

 

Ad.1.  Starosta obce privítal prítomných na druhom spoločnom rokovaní poslancov a oboznámil ich  

s programom zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo schválilo program zasadnutia Uznesením č. 

7/2023. 

Ad.2.   Do návrhovej komisie boli navrhnutí  Miroslav Sučák  a Miroslav Nádaský. 

            Návrhová komisia bola schválená pomerom hlasov: 8 – za, 0 – proti, 0 – zdržal sa. 

           Ako overovatelia zápisnice boli navrhnutí  Jozef Kozoň a Mgr. Juraj Janček, PhD. 

            Overovatelia zápisnice boli schválení pomerom hlasov: 8 – za, 0 – proti,  0 – zdržal sa. 

            Zapisovateľka: Ing. Elena Marešová. 

Ad.3.   Starosta obce sa vrátil k  zasadnutiu OZ zo dňa 10.02.2023,  skonštatoval, že všetky prijaté uznesenia  

vstúpili do platnosti a oboznámil poslancov s tým, že v bode 9 podrobne zreferuje v akom štádiu sa  

nachádzajú jednotlivé projekty, o ktorých sa diskutovalo na predchádzajúcom OZ. Interpelácie 

nevyužil žiaden z poslancov. 

Ad.4.   Starosta obce skonštatoval, že písomne neboli doručené žiadne pripomienky a dopyty obyvateľov obce. 

Na rokovanie sa nedostavil žiaden občan, ktorý by vzniesol pripomienku alebo dopyt. 

Ad.5. Ekonómka obce Beáta Izakovičová oboznámila poslancov s nutnosťou úpravy rozpočtu. Rozpočtové 

opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 2/2023 vzali poslanci na vedomie Uznesením č. 

10/2023 a Rozpočtové opatrenie obce Bohdanovce nad Trnavou č. 3/2023 poslanci schválili 

Uznesením č. 8/2023. 

Ad.6. Rozpočtové opatrenie ZŠ s MŠ č. 1/2023 bolo vypracované z dôvodu nutnosti navýšenia rozpočtu ZŠ  

s MŠ na nedoplatok za plyn v roku 2022 v sume 10755,- €. Poslanci ho schválili Uznesením č. 9/2023. 

Poslanci sa dohodli na tom, že treba upovedomiť Mgr. Plaštiakovú a ekonómku  ZŠ s MŠ pani Vrankovú, 

aby v budúcnosti postúpili na schvaľovanie len tie rozpočtové opatrenia, ktoré sa netýkajú štátnych 

prostriedkov – tie sa berú na vedomie a na schvaľovanie treba postúpiť tie rozpočtové opatrenia, ktoré 

sa týkajú obecných finančných prostriedkov  - originálne kompetencie obce. 

Ad. 7.  Starosta obce pochválil prácu komisií pri OZ, ktoré sa pravidelne stretajú a vyzval predsedov komisií, 

ktoré v tomto období zasadali, aby doplnili informácie pre ostatných poslancov. Zároveň poprosil 

predsedu komisie pre životné prostredie a ochranu zdravia občanov Jozefa Kozoňa, aby do svojej 

činnosti zahrnul aj kontrolu čistoty verejných priestranstiev a upozorňovanie ľudí na využívanie 

zberného dvora a kontrolu náhradnej výsadby za obcou povolený výrub stromov. Poslanci vzali 

zápisnice na vedomie Uznesením č. 10/2023. 

Ad.8. V období od posledného zasadnutia OZ prišla na obecný úrad len jedna žiadosť, ktorá sa týkala 

prenájmu obecného nájomného bytu.  Poslanci ju vzali na vedomie Uznesením č. 10/2023. 



Ad.9.  Starosta obce informoval poslancov o rozpracovaných cca 20 – tich projektoch, ktoré v súčasnosti rieši 

obecný úrad a ktoré sa týkajú – výsadby zelene v obci, voľných miest na napojenie sa na internet  - wifi 

pre teba, cyklotrasy prvej  a druhej časti, zateplenia MŠ a rekonštrukcie sociálnych zariadení v MŠ, 

dobudovania kanalizácie vo viacerých uliciach v obci, dopravného značenia v obci, opráv detských 

ihrísk, úpravy verejných priestranstiev, rekonštrukcie šatní pre TJ Elastik, rozšírenia knižničného fondu, 

zabezpečenia letného kina, migračnej výzvy na odídencov v obci, rozšírenia zelenej infraštruktúry, 

dobudovania a opravy chodníkov, dostavby ŽS a jedálne pre ZŠ, opravy a údržby miestnych 

komunikácií  a iných výziev. Počas informácií sa poslanci živo zaujímali o konkrétne projekty 

a diskutovali aj o možnosti odkúpenia budovy poštového úradu, návrhu zápisu do kroniky obce, ktorý 

sa bude na nasledujúcom zasadnutí schvaľovať, rokovaní s obcou Šelpice o možnosti vybudovania 

chodníka pre chodcov smerom od železničnej stanice popri Hlavnej ulici, vytvorenia zeleného pásu pred 

budovou ZŠ a zabránenia parkovania pred ňou, oslovenia Slovenskej správy ciest na označenie cesty 

D1 plnou čiarou a zabrániť tak predchádzaniu áut pred odbočením na smer Bohdanovce nad 

Trnavou, zabezpečenia osadenia spomaľovačov na miestnych komunikáciách podľa návrhu 

komisie životného prostredia a ochrany zdravia občanov s výnimkou Špačinskej ulice, vyznačenia 

prechodu pre chodcov  na MK - smer Špačinská ulica, zápisu detí do 1. ročníka ZŠ, miere vytriedenia 

komunálneho odpadu, 33. sneme ZMOS-u, možnosti zakúpenia informačného KIOSK-u pre obec, ktorý 

bude spĺňať úlohu úradnej tabule formou splátok, ponuke vytvorenia video prezentácie obce, zámere 

vytvoriť obecný kalendár na rok 2024, rokovaní s firmou SUPTEL, s.r.o. o využití chráničky na 

optickú sieť pre ďalšie rozšírenie kamerového systému v obci  a iných záležitostiach. Poslanci sa 

dohodli na preložení nasledujúceho zasadnutia OZ na termín  09.06.2023 o 17.00 hod. 

Informácie starostu obce vzali poslanci na vedomie Uznesením č. 10/2023. 

Ad.10. Diskusia sa viedla počas celého priebehu rokovania, doplnili ju: 

- Bc. Kovárová sa informovala na opravu účelovej komunikácie smerom na Krupanskú cestu, 

- starosta obce ju ubezpečil, že prebehlo rokovanie s Ing. Hurekom, ktorý prisľúbil nápravu  a v letnom 

období bude cesta opravená, 

- starosta obce informoval o otvorení zberného dvora na letnú sezónu a o jeho zabezpečení prijatím 

nového zamestnanca  na polovičný pracovný úväzok, oprave sochy sv. Floriána k 100-mu výročiu 

založenia hasičského zboru v obci, 

- Mgr. Juraj Janček, PhD. informoval o nutnosti zabezpečenia voľby riaditeľky ZŠ s MŠ. 

Ad.11. Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie. 

 

 

 

Zapísala: Ing. Elena Marešová                         Bohdanovce nad Trnavou 31. 03. 2023             


